
Zápis z jednání kolegia Spolku rodičů a přátel dětí při ZŠ a MŠ Chodov 
 
22. 11. 2023 od 17 hodin 
 
Přítomni: viz prezenční listina 
 

1. Uvítání – předsedkyně kolegia 
2. Slovo ředitele – seznámení s anketou zřizovatele 

- MČ Praha 11 připravila anketu pro zákonné zástupce – snaha o získání 
podkladů od rodičů, prosba, aby rodiče anketu vyplnili, výsledky využije 
zřizovatel i k hodnocení práce ředitelů, ale i pro školu jde o zpětnou vazbu 

- Anketa bude on-line, rodiče dostanou link prostřednictvím ŠOL 
- Slovo ke stávce – škola stávkovat nebude, nad budoucností školství by se 

měli zamýšlet hlavně rodiče, některé plánované změny by mohly negativně 
ovlivnit kvalitu výuky i dalších služeb poskytovaných školami 

- Školní jídelna již 2 měsíce hledá pomocnou sílu – zájemci se nehlásí, 
důvodem jsou nízké mzdy 

3. Školní akce – proběhl projektový den s draky – velmi se povedl, draci zdobí 
celou školu o jejich „zrodu“ vzniká kniha, bude k dispozici na vánočním 
vyzpěvování. Škola knihu věnuje svému řediteli (slaví 25 let ve funkci ředitele, 
škola pod jeho vedením prošla obrovskou změnou – nová jídelna, tělocvična, 
rekonstrukce podkroví, nové hřiště, přístavba nového křídla budovy). 
Plánované akce:  
4. 12. adventní vyzpěvování, rozsvěcení stromečku, vánoční dílny – potřeba 
spolupráce rodičů (občerstvení, dílničky..) – ochotní pomocníci napsat přímo 
paní učitelce Smithové nebo se domluvit s paní Staňkovou (členka kolegia 
rodičů za 6.C) 
5. 12. Mikulášská nadílka v MŠ, PT a 1. a 2. třídách (zajišťují 9. ročníky) 
11. 12. vánoční koncert školního sboru – pozvat všechny 
Od 6. do 8. 12. proběhne charitativní akce Život dětem – prodej srdíček a 
ozdobných kolíčků (ks Kč 30) – první zkušební akce, bude-li úspěšná, bude 
opakována. 
10. 12. příští kolegium, třídní schůzky – zřejmě formou pohovorů 

4. Připomínky rodičů –  
a) časté suplování 
- nemocnost učitelů nemůže škola ovlivnit, dotaz rodičů na zajištění kvalifikovaného 
zástupu v případě např. matematiky, chemie – škola dopředu neví, jak dlouho nemoc 
potrvá, nemá k dispozici náhradní učitele zvlášť na přírodovědné předměty (špatně 
se hledají i učitelé s těmito aprobacemi pro normální pracovní poměr, natož na 
zástup), pokud škola dopředu ví o delší nepřítomnosti (operace) řeší změnami 
v rozvrhu dle svých možností, v případě neplánovaných nemocí je situace mnohem 
složitější. Dotaz na paní učitelku Ratajovou – zvládne doplnit látku  z období nemoci, 
sedmé ročníky se chystají na přijímací zkoušky, neovlivní je to negativně, zvládne se 
dohnat i učivo chemie? Vedení školy i paní učitelka udělají všechno, aby se ztráta 
dohnala, zajistí případně i přípravu na přijímací zkoušky.  
b) stížnosti na výuku fyziky 
– často se opakují, písemné práce jako trest pro celou třídu za to, že někteří vyrušují, 
málo názornosti, vedení školy se bude podněty zabývat, navštíví hodiny fyziky, 
nabízí i rodičům možnost jít se do výuky podívat, s výsledky seznámí kolegium na 



dalším jednání (10. 1. 2024), naopak zástupkyně rodičů ze 7.B nemá s výukou fyziky 
problém, děti mají hezké výsledky, 
c) možnost placení kroužků převodem  
- bohužel je problém s platbami stravného a školného – ani tam nejsou všichni rodiče 
schopni dodržet platební podmínky, napsat správné údaje (pletou si účet školy a 
jídelny, neuvádějí variabilní symbol, posílají jiné částky) – škola nemá další sílu, která 
by rozkrývala neidentifikovatelné platby za kroužky – jedná se o více než 400 plateb, 
některé dětí chodí na více kroužků, v případě neidentifikování platby nebo špatné 
částky je nutné platbu vrátit a opakovat celý proces znovu – určitě by šlo zavést, ale 
minimálně v počátcích by byla potřeba další síly na zpracovávání – v současné době 
se však naopak chystá restrikce počtu nepedagogických pracovníků 
- dotaz na tzv. školní peněženku – správcem třídního fondu je učitel, ten dává pokyn 
k provedení platby z „peněženky třídy“ – vedení navrhuje probrat přímo s učiteli 
v rámci třídních schůzek, 
- jakékoliv další připomínky k výuce a práci školy – prosíme uvést do zápisu třídních 
schůzek náměty, názory a potřeby rodičů v dané třídě. 
5. Představení kandidáta do rady školy pana Pavla Strnada, měl by nahradit paní 
Vávrovou, která odstoupila z rodinných důvodů – velké poděkování za její práci. 
6. Schválení rozpočtu na školní rok 2023/24 – byl schválen v navrhovaném znění 
- výběr příspěvků probíhá převodem, opět s problémy, dosud nejsou všechny platby 
přiřazeny – rodič neuvedl symbol, jméno dítěte apod.  
- 70 rodičů dosud příspěvky neuhradilo 
7. rodiče jsou pro zachování tradice školního plesu – požádat ředitele školy o 
zajištění termínu v KCMT, rodiče se zapojí do příprav, cena vstupenky bude 
stanovena na základě nákladů (pronájem sálu, hudba). 
 
 
V Praze 22. 11. 2023 zapsala Monika Dušková 


